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zwracam sig do Pana prezydenra w imieniu mieszkaric6w osiedra
Kazimierza Wielkiego o zabezpieczenie terenu w postaci wiaty
Smietnikowej, najlepiej zamykanej na terenie przy bloku ptasia 2. Na
terenie prry bloku postawione s4 duie kontenery, kt6re poza funkcj4
gromadzenia odpad6w dla dw6ch blokriw prry ul. ptasiej, slu24 okolicznym
mieszkar[com miasta jako miejsce gromadzenia smieci wielkogabarytowych
oraz innych odpad6w z gospodarstw domowych. I_atwoS6 dostgpu,
ustronno56 terenu, brak zabezpieczenia oraz brak nadzoru, powoduje ie
powstaje w tym miejscu male wysypisko Smieci. Rozprzestrzenia sig
nieprryjemny zapach, insekfy. Ogrilny nielad i balagan. Tren wok6l
Smietnik6w przeznaczony jest w bieZ4cym i nastgpnym roku do
modernizacji. Proszg o zaplanowanie wiaty smietnikowej zamykanej i nowl
wizualizac;ia miejsca na odpady aby stanowity miejsce uporz4dkowane I
zabezpieczone.
W zal4czniku material zdjgciowy.

Apelujg do Pana Prerydenta,pomoc w tej sprawie.
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